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United Nations Assistance Mission for Iraq (UNAMI)
VACANCY ANNOUNCEMENT

INDIVIDUAL CONTRACTOR(IC)
	Job Opening No.
	009/2021
	Deadline
	 19 September 2021

	Post Title
	Nurse
	Level
	IC Contractor  

	Organizational Unit
	Medical Unit
	Location
	UNAMI - Baghdad

	JO Date
	09 September 2021
	
	

	Duties and Responsibilities

	Under the overall guidance of the Chief Medical Officer, the Nurse will be responsible for the following duties: 
· Assists Medical Officers in responding to emergency calls to provide adequate care to patients; ensures effective liaison between patient and the Mission's Doctor, Medical Officers, paramedics, family members, and colleagues as appropriate; documents case findings.

· Performs ECG, x-rays and other medical exams such as blood tests, glucose, cholesterol and urine exams, as required.

· Assesses needs of clients visiting the walk-in clinic; provides care/advise (e.g., the benefits of preventive medicine, etc) accordingly or facilitates referral to the UN Medical Officer or to an outside physician, as indicated.

· Assists in ensuring the preparedness of staff travelling on missions or reassignments, including administration of appropriate vaccine, instructions on malaria prophylaxis and other travel-related ailments.

· Instructs in the content and potential uses of the travel kit.
· Collect nasopharyngeal swab specimen for PCR tests and perform PCR tests 
· Perform any other related duties as required. 



	QUALIFICATIONS AND EXPERIENCE

	Education: Diploma in Nursing or equivalent is required.  Must be an Iraq Registered Nurse with a valid license from the Ministry of Health. Formal certification in CPR or in either BCLS, PHTLS, ETB, ACLS, ATLS or equivalent emergency medical certification, and a valid driver's license is required. Nursing Certificate/Training in emergency, ICU and infectious is an asset. 

Work Experience: A minimum of three (3) years of progressively responsible experience in nursing or related field and experience working in an emergency medical setting, is required. Additional working experience in PCR testing, collection of Nasopharyngeal swabs and occupational health setting is desirable.

 Languages: Fluency in English is required; knowledge of the other is desirable.

	UN CORE VALUES AND COMPETENCIES

	Professionalism: Shows pride in work and in achievements; Demonstrates professional competence and mastery of subject matter; Is conscientious and efficient in meeting commitments, observing deadlines and achieving results; Is motivated by professional rather than personal concerns; Shows persistence when faced with difficult problems or challenges; Remains calm in stressful situations; Takes responsibility for incorporating gender perspectives and ensuring the equal participation of women and men in all areas of work 
Teamwork: Works collaboratively with colleagues to achieve organizational goals; Solicits input by genuinely valuing others’ ideas and expertise; Is willing to learn from others; Places team agenda before personal agenda; Supports and acts in accordance with final group decision, even when such decisions may not entirely reflect own position; Shares credit for team accomplishments and accepts joint responsibility for team shortcomings
Communication: Speaks and writes clearly in English and the local languages effectively; Listens to others, correctly interprets messages from others and responds appropriately; Asks questions to clarify and exhibits interest in having two-way communication; Tailor’s language, tone, style and format to match the audience; Demonstrates openness in sharing information and keeping people informed.

	Additional Information
(1) Recruitment/Contract extension is subject to budget availability and service requirement and satisfactory performance.

(2) In line with the principle of SR.103.4, contracts should not be given to contractores bearing the relationship of mother, father, sister, or brother to a serving staff member.

Required Documents after interview and selction

1. Birth certificate

2. Statement of Good Health

3. Proof of Medical insurance

4. Iraqi Nationatily/ or ID

5. High/Technical School Certificate

6. Work experince certificalte

HOW TO APPLY
Interested candidates should complete the attached United Nations Personal History form (P.11) in English and forward electronically at the following email address: unami-staffing@un.org. CVs and other agencies forms will not be considered.


	SPECIAL NOTICE

	Please indicate in the subject of your email (Application) the Job Opening number and Post Title. Women candidates are encouraged to apply, and in the selection process, preference will be given to equally qualified women candidates. Only applicants who are short-listed will receive an acknowledgement within two weeks from the deadline for submission of applications. Short-listed candidates may be requested to sit for written and/or technical test in addition to the interview.

	The necessity for ensuring the highest standards of efficiency, competence and integrity remain the paramount considerations in the employment of personnel.  To ensure fairness and transparency, selection will be made on a competitive basis through a selection panel.
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بعثة الأمم المتحدة لمساعدة العراق (يونامي)
إعلان عن وظيفة شاغرة
 بصفة متعاقد فردي 
	رقم الوظيفة الشاغرة

	009/2021
	الموعد النهائي للتقديم
	19   2021 سبتمبر

	العنوان الوظيفي 

	ممرض/ ممرضة
	الدرجة الوظيفية
	، متعاقد فردي 

	القسم
	الوحدة الطبية
	الموقع
	مجمع (يونامي) / بغداد

	تاريخ بدء سريان الإعلان

	09   2021 سبتمبر
	
	

	الواجبات والمسؤوليات

	يضطلع شاغل الوظيفة، وتحت الإشراف العام للمسؤول الطبي الأقدم، بالمسؤوليات والواجبات التالية:
· مساعدة المسؤولين الطبيين في الاستجابة لنداءات الحالات الطارئة لتقديم الرعاية الملائمة للمرضى، وضمان تواصل فعال بين المرضى وطبيب البعثة والمسؤولين الطبيين والمسعفين وأفراد الأسر والزملاء حسب الاقتضاء، وتوثيق نتائج الحالات.
· إجراء تخطيط القلب والأشعة السينية وغيرها من الفحوصات الطبية كتحاليل الدم والجلوكوز والكوليسترول والإدرار وحسب الاقتضاء.
· تقييم احتياجات الأشخاص الذين يراجعون العيادة الطبية دون موعد مسبق، وتقديم الرعاية أو المشورة (على سبيل المثال: فوائد الطب الوقائي وما إلى ذلك) بناء على ذلك، أو تسهيل الإحالة إلى المسؤول الطبي التابع للأمم المتحدة أو إلى طبيب خارجي، كما هو مبين.
· المساعدة في ضمان استعداد الموظفين المسافرين في مهمات أو لغرض انتدابهم إلى وظائف أخرى، بما في ذلك إعطاءهم اللقاحات الملائمة والإرشادات حول الوقاية من الملاريا والأمراض الأخرى المرتبطة بالسفر.
· تقديم الارشادات حول محتويات مجموعة أدوات السفر واستخداماتها المحتملة.
· أخذ عينات لمسحات أنفية-بلعومية لأغراض اختبارات تفاعل البوليميرات المتسلسل (PCR) وأجراء تلك الاختبارات. 
· القيام بأية واجبات أخرى ذات صلة وحسب الاقتضاء.


	المؤهلات والخبرة

	المؤهل العلمي: من الضروري أن يحمل المرشح/ المرشحة دبلوم تمريض أو ما يعادله. ويتوجب أن يكونوا ممرضين مسجلين في العراق ويحملون إجازة سارية المفعول لممارسة المهنة صادرة من وزارة الصحة. من الضروري أن يكون المتقدمون حاصلين على شهادة رسمية لإجراء الإنعاش القلبي الرئوي (CPR) أو لإجراء أي من تدابير الطوارئ التالية: (BCLS) أو(PHTLS) أو (ETB) أو (ACLS) أو (ATLS) أو ما يعادلها من مؤهلات طب الطوارئ، فضلاً عن حيازتهم لإجازة سياقة نافذة. ويُعد حصول المتقدمين على شهادة في التمريض/ تدريب في ردهات الطوارئ ووحدات العناية المركزة (ICU) والأمراض المعدية ميزة تفضيلية لهم.
الخبرة العملية: يتعين أن يمتلك المتقدم ما لا يقل عن ثلاثة (3)سنوات من الخبرة العملية التي تنطوي على مسؤوليات تدريجية متزايدة في التمريض أو في مجال ذي صلة وتجربة في العمل في بيئة طبية تتعامل مع حالات الطوارئ. ومن المستحسن امتلاك خبرة عملية إضافية في إجراء اختبار تفاعل البوليميرات المتسلسل (PCR) وأخذ المسحات الأنفية-البلعومية وفي الصحة المهنية.
اللغة: من الضروري إجادة اللغة الإنكليزية بطلاقة ومن المستحسن امتلاك معرفة باللغة الأخرى.


	القيم والكفاءات الأساسية للأمم المتحدة

	المهنية: يُظهر كفاءة مهنية وإتقان في موضوع اختصاصه، ويعمل وفقا لما يمليه الضمير ويتحلى بالكفاءة في الإيفاء بالتزاماته، ويراعي التقيد بالمواعيد النهائية وتحقيق النتائج المرجوّة، وتحفزه الاعتبارات المهنية وليست الشخصية، ويبدي إصراراً عند مواجهة مشاكل أو تحديات صعبة، ويحافظ على هدوءه في الظروف المرهقة، ويتحمل المسؤولية في إدماج منظور النوع الاجتماعي وضمان مشاركة متساوية للنساء والرجال في كافة مجالات العمل.  
العمل كفريق: العمل بالتعاون مع الزملاء لتحقيق أهداف المنظمة، والتماس إبداء الآراء من خلال التقييم الحقيقي لأفكار وخبرات الآخرين، وامتلاك الرغبة في التعلم من الآخرين، وتقديم أهداف الفريق على الأهداف الشخصية، ودعم القرار النهائي الذي تتخذه المجموعة والعمل بموجبه، حتى وإن كان مثل هذا القرار قد لا يعكس تماماً الموقف الشخصي، ومشاركة فريق العمل التقدير على منجزات الفريق وتقبل المسؤولية المشتركة عن أوجه القصور في عمله.
التواصل: التحدث والكتابة باللغة الإنكليزية واللغات المحلية بوضوح وعلى نحو فعال، والإصغاء للآخرين وتفسير حديثهم على نحو صحيح والرد على نحو مناسب، وطرح الأسئلة للاستيضاح وابداء الاهتمام بأن يكون الحديث متبادلاً، وتكييف اللغة والنبرة والأسلوب والتنسيق بحيث تتناسب مع المتلقين، وإبداء الانفتاح في مشاركة المعلومات وإبقاء الآخرين على اطّلاع.  


	معلومات إضافية:
1) يخضع التوظيف/تجديد العقد لتوفر تخصيص في الميزانية ولمتطلبات الخدمة وللأداء المُرضي.
2) تماشياً مع مبدأ الفقرة (4/103) من نظام الخدمة، لا يمكن التعاقد مع شخص يرتبط بصلة عائلية (أم أو أب أو أخت أو أخ) مع موظف أمم متحدة مستمر بالخدمة. 
الوثائق المطلوبة في حالة المقابلة واختيار المتقدم للوظيفة
1) شهادة ميلاد.
2) شهادة سلامة صحية.
3) وثيقة تثبت التغطية بالتأمين الصحي.
4) شهادة الجنسية أو هوية الأحوال المدنية.
5) شهادة الدراسة الإعدادية / شهادة الإعدادية المهنية.
6) تأييد خبرة عملية. 

	كيفية التقـــــــــــــــديم 

	على المرشحين الذين يهمهم الأمر ملء "استمارة الأمم المتحدة للسيرة الشخصية-P.11 " (المرفقة) باللغة الإنكليزية وإرسالها إلكترونياً إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي: unami-staffing@un.org  . ولن يعتد بالسير الذاتية والاستمارات العائدة إلى وكالات أخرى. 


	ملاحظة خاصة

	الرجاء ذكر رقم الوظيفة الشاغرة التي تتقدمون للحصول عليها وعنوانها الوظيفي في حقل العنوان للبريد الالكتروني (طلب التقديم) الذي ترسلونه. ونشجع المرشحات من النساء على التقدم للوظيفة، حيث ستمنح الأفضلية عند عملية الاختيار للمرشحات اللاتي يحملن نفس المؤهلات التي يحملها المرشحون. وسوف يتلقى المتقدمون الذين تدرج أسمائهم على قائمة التصفية (حصراً) إشعاراً خلال مدة أسبوعين اعتباراً من تاريخ الموعد النهائي لتقديم الطلبات. وقد يُطلب من المتقدمين الذين تدرج أسمائهم على قائمة التصفية اجتياز اختبار تحريري (و/أو فني) بالإضافة إلى المقابلة الشخصية.


	تبقى ضرورة ضمان أعلى معايير الفعالية والكفاءة والنزاهة هي الاعتبار الذي يأتي في المقام الأول عند تعيين الموظفين. ولغرض ضمان الانصاف والشفافية سيتم الاختيار على أساس تنافسي من خلال لجنة للاختيار.
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